
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jana Marię Jackowskiego 

na 15. posiedzeniu Senatu 

w dniu 11 września 2020 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra klimatu Michała Kurtyki 

Do mojego biura senatorskiego zwracają się zarządcy cmentarzy parafialnych informujący o problemach 

związanych z wywozem śmieci z nekropolii. 

W wielu miejscach w Polsce gminne zakłady komunalne zajmujące się wywozem odpadów wypowiedzia-

ły umowy na wywóz śmieci, które były zawarte z parafiami. Decyzje te powodowane są odmową przyjmo-

wania śmieci cmentarnych przez regionalne wysypiska. Ta sytuacja powoduje, iż na cmentarnych śmietni-

kach zalegają sterty odpadów, co samo w sobie prowadzi do niebezpieczeństwa zanieczyszczenia środowi-

ska. 

W związku z tym proszę o informację, czy są prowadzone prace nad uregulowaniem tego problemu. 

Jan Maria Jackowski 
 


